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RESULTAT AF 
INTERESSEUNDERSØGELSEN VEDR. 

NYT, FÆLLES GÅRDANLÆG 
 
Kære andelshavere, 
 
Tak for jeres tilkendegivelser mht. spørgsmålet om, hvorvidt der er 
interesse for et nyt, fælles gårdanlæg i karréen. Som nævnt var 
undersøgelsen ikke en afstemning om den endelige beslutning men et 
resultat af Københavns Kommunes ønske om at få tidlig fornemmelse 
for, hvordan de forskellige ejendomme i karréen står. Nedenstående 
udfald kommunikeres dermed til Københavns Kommune (begge 
resultater bliver oplyst til kommunen). 
 
Med andre ord er intet endnu afgjort. Ikke andet end at vi fortsætter 
dialogen med jer som andelshavere om hvorvidt processen fortsætter. 
Hvis den gør, vil vi aktivt arbejde på at gøre projektforslaget så godt 
som muligt for A/B Hammerhus med hjælp fra andelshaverne. 
 
Såfremt processen fortsætter – hvilket bestyrelsen ikke ved noget om 
endnu, da det er kommunens afgørelse – vil alle til den tid få deres 
stemme. Sådan en potentiel endelig afstemning kræver dog, at der 
først ligger et konkret forslag parat, hvilket der jo ikke gør nu.  
 
Resultat 1: 
(Som kun inkluderer individuelle andelshaveres svar, n=45): 
JA: 51,1 pct. 
NEJ: 48,9 pct. 
 
Resultat 2: 
(Som er opgjort ud fra kommunens ønske om at lejemål også skal 
stemme samt at bestyrelsens formelle stemme skal tælles med som 1 
stk., n=52): 
JA: 55,8 pct. 
NEJ; 44,2 pct. 
 
Hvis I har spørgsmål, kan de sendes til bestyrelsen (e-mailadresser 
fremgår på hjemmesiden). 
 
Mvh. Bestyrelsen 


